

deconstructing normal

CMHA VIRTUAL CONFERENCE
➤ OCTOBER 19-20, 2021

déconstruire la normalité

CONGRÈS VIRTUEL 2021 DE L'ACSM
➤ 19 ET 20 OCTOBRE 2021

MENTAL HEALTH FOR ALL

LA SANTÉ MENTALE POUR TOUS

MH4A Conference: Deconstructing Normal | Le Congrès SMPT : Déconstruire la normalité

Social Media Bank | Banque de publications

Registration	Inscription
<p>The #MH4A Conference. It's been in Montreal. It's been in Toronto. And now it's *wherever* you are. And on whatever screen. #DeconstructingNormal Register today: https://conference.cmha.ca/registration/</p>	<p>Le Congrès #SMPT a eu lieu à Montréal. Puis, à Toronto. Cette année, il sera là où vous êtes! Joignez-vous à nous. Inscrivez-vous https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/ #DéconstruireLaNormalité</p>
<p>All of you who question "normal" in your work and in your lives: we'll be busy #DeconstructingNormal October 19 + 20 at the 2021 #MH4A virtual conference. Registration is open, come join us: https://conference.cmha.ca/registration/</p>	<p>Avis à tous ceux qui interrogent la "normalité" au travail ou dans la vie : nous allons #DéconstruireLaNormalité les 19 et 20 octobre lors du Congrès virtuel 2021 #LaSantéMentalePourTous. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/</p>
<p>Normal isn't just a harmless 6-letter word. It keeps us in a box. Step out of the box. Join us for the 6th annual #MH4A conference, coming to you virtually October 19 + 20. #DeconstructingNormal https://conference.cmha.ca/registration/</p>	<p>Normal, ce mot de 6 lettres n'est qu'un cadre appelé à nous limiter. Sortons de ce cadre et joignez-vous au 6^e Congrès #SMPT les 19 et 20 octobre prochains. #DéconstruireLaNormalité https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/</p>
<p>At the #MH4A virtual Conference, we're questioning normal. What is normal? And do we really want to get back to it? Come ask your own questions on October 19 + 20. #DeconstructingNormal Register today: https://conference.cmha.ca/registration/</p>	<p>Au Congrès virtuel #SMPT on interroge la normalité. Qu'est-ce que la normalité? Est-ce un problème? Voulons-nous vraiment revenir à la normale? Venez poser vos propres questions les 19 + 20 octobre. #DéconstruireLaNormalité. Inscrivez-vous: https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/</p>
<p>On-Demand Feature</p> <p>An in-person conference becomes a memory too soon. With the #MH4A virtual conference, you keep on learning. Participate LIVE and then get on-demand access for a whole year. https://conference.cmha.ca/registration/</p>	<p>Service à la demande</p> <p>Votre mémoire est comme un congrès? Ça passe vite. Sachez que le Congrès virtuel #SMPT vous offre l'accès à tout le contenu pendant un an. Participez en direct, apprenez toute l'année. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/</p>
<p>Networking:</p> <p>What motivates your conference-going? If it's collaboration, the #MH4A virtual conference</p>	<p>Réseautage</p> <p>Qu'aimez-vous à propos des congrès? Si c'est la collaboration, vous serez servi.e avec le</p>

deconstructing normal

CMHA VIRTUAL CONFERENCE
> OCTOBER 19-20, 2021

déconstruire la normalité

CONGRÈS VIRTUEL 2021 DE L'ACSM
> 19 ET 20 OCTOBRE 2021

MENTAL HEALTH FOR ALL

LA SANTÉ MENTALE POUR TOUS

has you covered. Come network to your heart's content. https://conference.cmha.ca/registration/	Congrès #SMPT. Venez réseauter sur un sujet qui tient à cœur. #DéconstruireLaNormalité https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/
There are virtual things that can't happen in real life. The #MentalHealthForAll virtual conference: it's a master class in #MentalHealth networking. https://conference.cmha.ca/registration/	Il y a certains aspects du virtuel qui ne peuvent arriver en présentiel. Le Congrès virtuel #SMPT est un incontournable pour le réseautage en #SantéMentale. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/
Chance hallway meetings no more. Use new online tools to connect with others like you've never had the chance. https://conference.cmha.ca/registration/	Les réunions de corridor ne sont plus, mais de nouvelles façons d'échanger virtuellement avec les autres sont possibles. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/
Leave your business card in your wallet: create a scintillating personal profile and get yourself out there. https://conference.cmha.ca/registration/	Rangez votre carte d'affaire et créez un remarquable profil personnel pour rencontrer de nouveaux collègues. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/
The #MH4A virtual conference is an interactive world where networking goes far beyond what's possible in person. https://conference.cmha.ca/registration/	Le Congrès virtuel #SMPT est univers interactif où le réseautage va bien au-delà de ce qui est possible en personne. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/
Did you know? Networking is the number one reason people go to conferences. If that sounds like you, the MH4A virtual conference has what you're looking for. https://conference.cmha.ca/registration/	Saviez-vous que le réseautage est la principale raison pour laquelle les gens vont à des congrès? Si c'est votre objectif, le Congrès virtuel #SMPT a ce que vous recherchez. https://conference.cmha.ca/fr/inscription-2/